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 Protokół Nr XXXIII/2013 

z sesji Rady Gminy Kuryłówka 

odbytej dnia 14 czerwca 2013 r. 
 

 

W sesji udział wzięło 15 radnych na ogólną liczbę 15, co stanowi 100 % frekwencji.  

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obradom przewodniczył p. Stanisław Kotulski Przewodniczący Rady Gminy. Przywitał 

przybyłych Radnych Gminy, p. Wójta Gminy Tadeusza Halesiak, kierowników jednostek 

organizacyjnych oraz pracowników Urzędu.  

 

P. Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził kworum wymagane do 

podejmowania prawomocnych uchwał Rady Gminy Kuryłówka i otworzył obrady XXXIII sesji Rady 

Gminy Kuryłówka.  

 

Pan Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski zapytał, czy do przedstawionego  

w zawiadomieniu sesji porządku obrad radni lub p. Wójt chcą wnieść uwagi lub wnioski. 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Stanisław Kotulski – przedstawił porządek obrad XXXIII sesji 

Rady Gminy Kuryłówka.  

Był on następujący: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania budżetu Gminy Kuryłówka za 2012 rok wraz  

z informacją o stanie mienia Gminy Kuryłówka: 

1) przedstawienie sprawozdania przez Wójta Gminy, 

2) odczytanie Uchwały Nr V/13/2013 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie  

z dnia 8 maja 2013 r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy 

Kuryłówka sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2012 rok, 

3) odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kuryłówka w sprawie sprawozdań 

finansowych za rok 2012 Gminy Kuryłówka, 

4) odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kuryłówka w sprawie wykonania budżetu 

Gminy Kuryłówka za 2012 rok wraz z wnioskiem Komisji Rewizyjnej o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy Kuryłówka z tytułu wykonania budżetu Gminy Kuryłówka  

za 2012 rok, 

5) odczytanie Uchwały Nr V/8/2013 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Rzeszowie z dnia 24 maja 2013 r. w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Kuryłówka o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania 

budżetu za 2012 r. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Kuryłówka za 2012 rok. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Kuryłówka absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2012 rok. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na finansowanie planowanego deficytu budżetu 

Gminy Kuryłówka w latach 2013- 2015 na zadanie pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej  

w miejscowościach Brzyska Wola, Słoboda i Wólka Łamana” w Banku Ochrony Środowiska.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy w 2013 r. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Kuryłówka na lata 2013-2020.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury - Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Kuryłówce i Gminnego Ośrodka Kultury w Kuryłówce w jedną instytucję 

kultury pod nazwą Gminne Centrum Kultury w Kuryłówce. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Brzyska Wola  

w Gminie Kuryłówka na lata 2013-2020”.  

10. Wolne wnioski. 

11. Zamknięcie sesji. 

 

Przystąpiono do realizacji porządku obrad XXXIII sesji Rady Gminy Kuryłówka. 

 

Ad 2. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania budżetu Gminy Kuryłówka za 2012 rok wraz  

z informacją o stanie mienia Gminy Kuryłówka: 

 

1) przedstawienie sprawozdania przez Wójta Gminy, 

P. Wójt Gminy Kuryłówka – nadmienił, iż szczegółowe sprawozdanie z wykonania budżetu 

gminy za 2012 rok wraz z informacją o stanie mienia Gminy Kuryłówka p. radni otrzymali.  

W swym wystąpieniu p. Wójt zwrócił uwagę radnym na najważniejsze punkty dochodów  

i wydatków budżetowych oraz wynik finansowy budżetu gminy za 2012 rok.  

Rok 2012 zamknięto wynikiem dobrym, nie zaciągnięto kredytów, zakończono pewne zadania 

i rozpoczęto nowe. Pan Wójt uważa, że rok był rokiem dobrym.  

 

P. Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kotulski – zapytał p. radnych czy mają pytania do 

sprawozdania przedstawionego przez p. Wójta. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

2) odczytanie Uchwały Nr V/13/2013 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie z dnia  

8 maja 2013 r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Kuryłówka 

sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2012 rok, 

Skarbnik Gminy p. A. Szpetnar – odczytał Uchwałę Nr V/13/2013 Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Rzeszowie z dnia 8 maja 2013 r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez 

Wójta Gminy Kuryłówka sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2012 rok, 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

3) odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kuryłówka w sprawie sprawozdań 

finansowych za rok 2012 Gminy Kuryłówka, 

Opinię Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kuryłówka w sprawie sprawozdań finansowych za rok 2012 

Gminy Kuryłówka przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy p. Wiesław Borek. 

 

4) odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kuryłówka w sprawie wykonania budżetu 

Gminy Kuryłówka za 2012 rok wraz z wnioskiem Komisji Rewizyjnej o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy Kuryłówka z tytułu wykonania budżetu Gminy Kuryłówka  

za 2012 rok, 

 

Opinię Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kuryłówka w sprawie wykonania budżetu Gminy 

Kuryłówka za 2012 rok wraz z wnioskiem Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi 
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Gminy Kuryłówka z tytułu wykonania budżetu Gminy Kuryłówka za 2012 rok przedstawił 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Wiesław Borek. 

 

5) odczytanie Uchwały Nr V/8/2013 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Rzeszowie z dnia 24 maja 2013 r. w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Kuryłówka o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania 

budżetu za 2012 r. 

 

Skarbnik Gminy p. A. Szpetnar – odczytał Uchwałę Nr V/8/2013 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie z dnia 24 maja 2013 r. w sprawie zaopiniowania 

wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kuryłówka o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy z 

tytułu wykonania budżetu za 2012 r. 

 

 

Ad 3. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Kuryłówka za 2012 rok. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kuryłówka p. S. Kotulski – poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 

wykonania budżetu Gminy Kuryłówka za 2012 r. – „za” głosowało 11 radnych, „przeciw” głosowało 

4 radnych, „wstrzymało się” 0 radnych  

 

Uchwała został przyjęta, jako - Uchwał Nr XXXIII/179 /2013 Rady Gminy Kuryłówka z dnia 

14 czerwca 2013 r. w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Kuryłówka za 2012 r. – stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

 

Ad. 4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Kuryłówka absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2012 rok. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kuryłówka p. S. Kotulski – poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Kuryłówka absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 

2012 r. – „za” głosowało 11 radnych, „przeciw” głosowało 4 radnych, „wstrzymało się” 0 radnych. 

Uchwała został przyjęta, jako - Uchwał Nr XXXIII180 /2013 Rady Gminy Kuryłówka z dnia 

14 czerwca 2013 r. w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Kuryłówka absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2012 r. – stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na finansowanie planowanego deficytu 

budżetu Gminy Kuryłówka w latach 2013- 2015 na zadanie pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej  

w miejscowościach Brzyska Wola, Słoboda i Wólka Łamana” w Banku Ochrony Środowiska. 

 

Skarbnik Gminy p. A. Szpetnar – omówił projekt uchwały.  

 

P. Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pleskacz – zapytał o różnicę - w załączniku o 

wydatkach inwestycyjnych są zaplanowane środki w wysokości ok. 1 500 000 zł, a kredyt zaciągamy 

w wysokości 1 000 000 zł,  

 

Skarbnik Gminy p. A. Szpetnar – różnica to środki własne min. na inwestycje na remont Domu 

Ludowego w Brzyskiej Woli. 

 

Innych uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Gminy Kuryłówka p. S. Kotulski – poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na finansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy 

Kuryłówka w latach 2013- 2015 na zadanie pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej  

w miejscowościach Brzyska Wola, Słoboda i Wólka Łamana” w Banku Ochrony Środowiska – „za” 

głosowało 11 radnych, „przeciw” głosowało 1 radnych, „wstrzymało się”3 radnych. 

Uchwała został przyjęta, jako - Uchwał Nr XXXIII/181/2013 Rady Gminy Kuryłówka z dnia 

14 czerwca 2013 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu na finansowanie planowanego deficytu budżetu 

Gminy Kuryłówka w latach 2013- 2015 na zadanie pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej  

w miejscowościach Brzyska Wola, Słoboda i Wólka Łamana” w Banku Ochrony Środowiska – 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy w 2013 r. 

 

P. Skarbnik Gminy A. Szpetnar – omówił projektu uchwały. 

 

P. Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pleskacz – p. Wójcie gmina otrzymała dofinansowanie 

z Urzędu Marszałkowskiego w kwocie 560 000 zł. Czy to dofinansowanie ma być przyznane w tym 

roku, bo w wydatkach inwestycyjnych tego nie ma? 

 

P. T. Halesiak Wójt Gminy – dofinansowanie, o którym mówi, p. Wiceprzewodniczący jest na 

liście rezerwowej. Czy otrzymamy to dofinansowanie to ja nie wiem. 

 

P. Skarbnik Gminy A. Szpetnar – odp., że kwota wynika z umowy do projektu. 

 

P. Radny W. Borek – zapytał, która droga będzie remontowana w Dąbrowicy? 

 

P. Radny T. Łapka – odp., że droga gminna dojazdowa do pól w środku wsi. 

 

P. Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pleskacz – zapytał, na co będzie przeznaczona dotacja 

celowa w dziale 801 rozdz. 80104 § 2007? 

 

P. Skarbnik Gminy A. Szpetnar – odp., dotacja jest na przedszkole w Dąbrowicy. 

 

Innych uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

P. Przewodniczący Rady Gminy S. Kotulski - poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie dokonania zmian w budżecie gminy w 2013 r. - „za” głosowało 11 radnych, „przeciw”0, 

„wstrzymało się” 4 radny. 

Uchwały została przyjęta, jako – Uchwała Nr XXXIII/182 /2013 Rady Gminy Kuryłówka z 

dnia 14 czerwca 2013 r. w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy w 2013 r. – stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Kuryłówka na lata 2013-2020. 

  

 Skarbnik Gminy p. A. Szpetnar – omówił projekt uchwały. 

 



 

Protokół XXXIII/2013 z obrad sesji Rady Gminy Kuryłówka odbytej dnia 14 czerwca 2013 r. 

Strona 5 z 9 

P. Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pleskacz – zapytał, się o kwestie dotyczące 

planowanych dochodów w roku 2013 i 2014 które wg niego wykoszą 8%, a w WPF ta różnica wynosi 

20 %. Pan wójt mówił, że nie będzie wolnych środków finansowych, a tu jest wykazane 610 tys. 

 

Skarbnik Gminy p. A. Szpetnar – wyjaśnił, że wzrost dochodów wynosi tylko 8 % do 

wykonania budżetu na koniec roku 2012, który przyjęto, jako rok bazowy. Różnica wynika  

z dochodów planowanych, a wykonanych. Wolne środki finansowe były wprowadzane do budżetu na 

ostatniej sesji rady gminy. 

 

P. T. Halesiak Wójt Gminy – bardzo często środki finansowe spływają do budżetu pod koniec 

roku. 

 

Innych pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski - poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Kuryłówka na lata 2013-

2020 - „za” głosowało 12 radnych, „przeciw”0, „wstrzymało się” 3 radny. 

Uchwała została przyjęta, jako - Uchwał Nr XXXIII/183/2013 Rady Gminy Kuryłówka  

z dnia 14 czerwca 2012 r. w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Kuryłówka na lata 2013-2020 – stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

 

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury - 

Gminnej Biblioteki Publicznej w Kuryłówce i Gminnego Ośrodka Kultury w Kuryłówce w jedną 

instytucję kultury pod nazwą Gminne Centrum Kultury w Kuryłówce. 

 

P. L. Połeć – Dyr. GOK w Kuryłówce – omówił szczegółowo projekt uchwały. 

 

P. Radna Z. Niemiec – Dziekan – zapytała, na jakich zasadach po zmianach będą 

funkcjonowały obecne filie bibliotek. Jaka będzie ich nazwa? 

 

P. L. Połeć – Dyr. GOK w Kuryłówce – nazwa będzie „Gminne Centrum Kultury filia 

biblioteki w ……..”. Ilości pracowników i godzin ich pracy nie planuje się zmieniać. 

 

P. Radny K. Lewkowicz – zapytał czy zmiany nazwy będą związane z poniesieniem kosztów 

biurowych lub innych? 

 

P. L. Połeć – Dyr. GOK w Kuryłówce – nowe pieczątki, tablice, aneksy do umów. 

 

 P. Radny T. Łapka – zapytał czy nie przewiduje się likwidacji fili bibliotek  

 

 P. L. Połeć – Dyr. GOK w Kuryłówce – na chwilę obecną nie planuje się likwidacji fili 

bibliotek, nie wie jak będzie wyglądała kwestia prawna uregulowania budynku filii w Kulnie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski - poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury - Gminnej Biblioteki Publicznej  

w Kuryłówce i Gminnego Ośrodka Kultury w Kuryłówce w jedną instytucję kultury pod nazwą Gminne 

Centrum Kultury w Kuryłówce - „za” głosowało 15 radnych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie, jako - Uchwał Nr XXXIII/184/2013 Rady Gminy 

Kuryłówka z dnia 14 czerwca 2012 r. w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji 

kultury - Gminnej Biblioteki Publicznej w Kuryłówce i Gminnego Ośrodka Kultury w Kuryłówce  

w jedną instytucję kultury pod nazwą Gminne Centrum Kultury w Kuryłówce – stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu 
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Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Brzyska Wola  

w Gminie Kuryłówka na lata 2013-2020”.  

 

P. E. Bachórz – pracownik Urzędu Gminy – omówiła projekt uchwały. Planu Odnowy 

Miejscowości Brzyska Wola w Gminie Kuryłówka na lata 2013-2020 jest załącznikiem niezbędnym 

przy ubieganiu się o dofinansowanie w ramach działania Odnowa i rozwój wsi w ramach PROW w 

latach 2013-2015 na „Remont Domu Ludowego w Brzyskiej Woli ze zmianą źródła wytwarzania 

energii na pompy ciepła”. Został on przedstawiony na zebraniu wiejskim i wówczas została podjęta 

uchwała w sprawie jego przyjęcia. Kolejnym etapem jest podjęcie uchwały rady gminy. 

 

P. Radny D. Kusy – zapytał, z którego wniosku będzie remont Domu Ludowego w Brzyskiej 

Woli wykonywany. Ponieważ, jeden wniosek jest na liście rezerwowej a drugi składamy. 

 Zapytał, do jakiego programu złożono wniosek na remont ogrzewania budynku szkoły w Dąbrowicy. 

 

P. T. Halesiak Wójt Gminy – podziękował p. radnym za udzielenie absolutorium.  

Remont Domu Ludowego w Brzyskiej Woli będzie z tego wniosku, który otrzyma pierwsze 

dofinansowanie.  

Kwota dofinansowania z obu tych wniosków będzie porównywalna. Składany wniosek ma większe 

szanse niż ten, co jest na liście rezerwowej. 

Do tej pory nie było jeszcze takiego programu, na który można było złożyć wniosek na szkołę  

w Dąbrowicy. Stale o tym myślę. Będziemy składać wniosek na termomodernizację szkoły  

w Dąbrowicy, bo pojawił się program norweski. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – uważa, że termomodernizacja Domu Ludowego 

w Brzyskiej Woli nie blokuje złożenia wniosku na termomodernizację szkoły w Dąbrowicy.  

Jeżeli pojawi się wniosek na Dąbrowicę, na pewno ja i radni z Brzyskiej Woli poprzemy go. 

 

 P. Radny D. Kusy – zapytał czy inne sołectwa mogą wziąć udziału. 

 

P. T. Halesiak Wójt Gminy – nie, wniosek obejmuje jedno sołectwa. 

 

P. Radny T. Łapka – zapytał czy nie można Domu Ludowego w Brzyskiej Woli połączyć  

ze szkołą i wspólnie ogrzewać? 

 

P. T. Halesiak Wójt Gminy – ze względów technicznych nie. Będzie wykonane nowe 

ogrzewanie Domu Ludowego.  

 

P. Radny S. Mazurek – zapytał, co z Jastrzębcem? Ponieważ we wszystkich miejscowościach 

coś się robi poza Jastrzębcem. We wsi brak boiska, placu zabaw.  

Radny uważa, że błędem było zlikwidowanie funduszu sołeckiego. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – uważa, że Jastrzębiec ma pięknie 

wyremontowaną strażnicę, drogi asfaltowe, a w Brzyskiej Woli jest Dom Ludowy pokryty eternitem i 

100 m drogi asfaltowej (gminnej). 

 

P. Radny D. Kusy – zapytał czy za rok inna miejscowość będzie mogła skorzystać z unijnego 

programu tak jak Brzyska Wola? 

 

P. T. Halesiak Wójt Gminy – nie umie odp. na zadane pytanie, ponieważ nie ma podanego 

harmonogramu składania wniosków. Nabory są ogłaszane z trakcie roku. 
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Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski - poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Brzyska Wola w Gminie Kuryłówka na lata 

2013-2020” - „za” głosowało 15 radnych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie, jako - Uchwał Nr XXXIII/185/2013 Rady Gminy 

Kuryłówka z dnia 14 czerwca 2012 r. w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości 

Brzyska Wola w Gminie Kuryłówka na lata 2013-2020” – stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

 

 

Ad. 10 Wolne wnioski. 

 

P. Wójt Gminy – T. Halesiak – udzielił odpowiedzi na wnioski zgłoszone przez p. radnych na sesji 

w dniu 15 kwietnia 2013 r., które dot. dróg gminnych, oświetlenia ulicznego, wykonywanej 

kanalizacji w Słobodzie oraz dróg powiatowych.  

1. Drogi gminne 

W ramach remontu gwarancyjnego naprawiono drogę w Kolonii Polskiej (Nagórnie) oraz  

w Słobodzie (odcinek między Dużą a Małą Słobodą). 

 

Do remontu gwarancyjnego pozostała jeszcze droga obok pana Wiesława Sochy oraz droga  

„Na Wygon” w Kuryłówce– trwają rozmowy z wykonawca robót. 

 

Droga na Małej Ożannie w dużym stopniu zniszczona po zimie została wyremontowana na całej 

szerokości jednokrotnym skropieniem 

 

Wszystkie pozostałe drogi o nawierzchni utwardzonej powierzchniowo zostały cząstkowo 

wyremontowane mieszanką grysów bazaltowych i emulsji asfaltowej. 

Z powodów finansowych nie ma możliwości całkowitego skropienia przedmiotowych dróg. 

 

Ścięcie poboczy na drodze „Ruski Koniec” może zostać wykonane po rozliczeniu wszystkich robót 

naprawczych, (jeżeli pozostaną środki). 

 

2. Oświetlenie uliczne. 

Uzgodniono przyjazd projektanta i po objeździe wskazanych przez sołtysów miejsc zostaną 

przedstawione możliwości i koszty przyłączeń lamp. 

 

3. Słoboda kanalizacja 

Wykonawca kanalizacji opuścił plac przy Domu Kultury w Słobodzie. Po obeschnięciu terenu 

wykonawca dokończy porządkowanie i równanie terenu. 

 

4. Drogi powiatowe 

Problemy związane z drogami powiatowymi zostały zgłoszone Kierownikowi Zarządu Dróg 

powiatowych w Leżajsku. 

 

Po udzieleniu odpowiedzi przez Wójta na wnioski zagaszane na ostatniej sesji, p. radni przystąpili do 

zgłaszania nowych spraw i problemów. 

 

P. Radny W. Borek – zgłosił o sprawdzenie (dot. miejscowości Kuryłówka):  

1) odpływy wody tzw. „burzówki” obok p. Komana – p. Cichonia - woda wydarła pokrywę ze 

studzienki kanalizacyjnej, 

2) sprawdzić odpływ wody deszczowej z drogi wojewódzkiej, czy odpływ nie jest do tej samej 

studzienki, ponieważ wszystka woda spływa na prywatne posesje w pobliżu drogi  

i podmywa drogę gminną, 

3) beton od p. Koby jest wyżej niż rów i wodę cofa na posesję p. Koby, 

4) rów obok p. Giża - należy sprawdzić drożność rowu, bo po opadach wodę cofie do piwnicy, 

5) na drodze gminnej przy szkole zamontować progi zwalniające, 

Pan Radny W. Borek uważa, że remonty dróg gminnych zostały wykonane nie solidnie. 
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P. Wójt Gminy – T. Halesiak – odp. na wnioski zgłoszone przez radnego W. Borek. 

Poinformował, że: 

1) z posiadanych informacji wie, że rów obok p. Komana nie ma odpływu, należy zrobić 

odpływ, 

2) rów obok p. Giża - przepływ wody był, sprawdzimy ponownie, 

3) progi zwalniające - zapytamy specjalistów, 

4) drogi gminne remonty-, jakość wykonania uzależniona jest od środków finansowych 

budżetu gminy. 

 

P. Radny W. Borek – uważa, że rów nie był nigdy dostosowany do odbioru tak dużej ilości 

wody, był to rów typowo odwadniający dla mieszkańców. Na mapach rowu nie ma, rów powinien być 

zakryty.  

 

P. Radny T. Łapka – dot. miejscowości Dąbrowica: 

1) droga przy wjeździe na Podługu mostek do p. Jurczaka jest zamulony, należy go pogłębić  

i oczyścić ok. 60 m rowu. Rów ten odprowadza wodę z lasu.  

2) Na Podługu suche drzewa grożą zawaleniem na linie wysokiego napięcia. 

  

P. Radny D. Kusy – 1) drogę gminną od szkoły na Podług gmina poprawiła,  

ale samo nasypanie nie wystarczy, bo po ulewie zrobiło się usuwisko,  

2) rów od stawu koło kościoła zamulony, w kier lasu. 

 

P. Radny T. Łapka – kiedyś ten rów służył do odprowadzania ścieków z osiedla,  

 

P. Rany S. Mazurek – dot. miejscowości Jastrzębiec: 

1) przywrócić drożność rowu przy drodze gminnej do kaplicy, którym pływnie woda 

 z rowu od strony Luchowa i z rowu z pól z końca wsi. To bardzo pilne. 

2) Poprosił o odkrzaczenie drogi powiatowej w lesie. 

 

P. Wójt Gminy – T. Halesiak – rów, o którym mówi radny Mazurek, przechodzi przez 

prywatne działki, przyglądnie się tej sprawie. 

 

P. Radny D. Kusy – zapytał czy alejki na Ożannie zostaną wykonane w tym sezonie. Zlecić 

pracownikom interwencyjnym wyłowienie zdechłych ryb przy zaporze. 

 

P. Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pleskacz – zapytał o temat śmieci min. segregację, 

terminy odbioru, kiedy odbędzie się zebranie wiejskie w tym temacie. Z kim podpisano umowę, gdzie 

jest miejsce wysypiska, dlaczego taki tani przetarg. 

Uważa, że należy zakupić stojaki, które mieszkańcy chętnie odkupią za korzystką cenę. 

MZK Leżajsk odebrał śmieci, a nie pozostawił worków na segregację. 

 

Pan Wójt Gminy – T. Halesiak – zostało wystosowane pismo do MZK Leżajsk, ponieważ 

umowy mieszkańcy rozwiązali z dniem 30 czerwca br. gdzie do MZK należy odbiór odpadów jeszcze 

za ten miesiąc. Czekamy na odpowiedź.  

Udzielił informacji w sprawie przetargu.  

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – zapytał czy ZGK Kuryłówka będzie odbierać 

śmieci w workach z logo MZK Leżajsk. 

 

P. W. Mynart – Prezes ZGK Sp. z o.o. w Kuryłówce – odp., że takie worki będą odbierane. 

Następnie p. Prezes udzielił informacji w sprawie harmonogramu odbioru i segregacji odpadów.   

Worki będą rozwiezione 25 czerwca po terenie całej gminy. Każdy mieszkaniec otrzyma 4 

worki do segregacji wraz z ulotką informacyjną. Śmieci zmieszane do Sigiełek, śmieci segregowane 

będą belowane na bazie i oddawane do MZK Leżajsk. 
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P. Radny K. Lewkowicz – przedstawił daty odbioru śmieci w poszczególnych miejscowościach 

oraz informację na temat segregacji odpadów. 

 

P. Radny T. Łapka – uważa, że mieszkańcy powinni dużo wcześniej otrzymać informację  

w zakresie segregacji odpadów. Mieszkańcy są niedoinformowani. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – uważa, że od 1 lipca nic się nie zmieni  

w zakresie segregacji odpadów, zmieni się tylko odbiorca śmieci. Szanowni Radni nie stwarzajmy 

problemów tam, gdzie ich nie ma. 

Następnie p. Przewodniczący udzielił informacji w zakresie bobrów. 

 

P. Rany J. Szczap – mieszkanka Ożanny zwróciła się z zapytaniem, jaką poniesie kare, jeżeli 

jej kura wyjdzie po za posesję? Nie umiałem odpowiedzieć, bo nie wiem. Sprawa trafiła do Sądu.  

Czy istnieje jakieś prawo regulujące ten problem? 

 

P. Wójt Gminy – T. Halesiak – nie umie odpowiedzieć, jest to pierwszy tego typu przypadek. 

 

Ad. 11. Zamknięcie sesji. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, p. Przewodniczący S. Kotulski podziękował 

wszystkim zebranym za udział w sesji Rady Gminy, po czym zamknął obrady XXXIII sesji Rady 

Gminy Kuryłówka. 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 13
30

, a zakończyła o godz. 15
35

. 

 

Protokolant: 

 

Agnieszka Kuczek 

      Przewodniczący 

Rady Gminy Kuryłówka 

 

     Stanisław Kotulski 


